



00X

- 1/ Dromabear - Arpok
- 2/ LCDJ - Rush
- 3/ Curtis - Diploidal
- 4/ Anspect - Cyrus
- 5/ Enfoncé - Shai-Hulud

Buy Vinyl Now !

Released

22.11.2024

(FR)

À l'occasion de ses 10 ans, Poto Feu Records dévoile une compilation exclusive réunissant 5 artistes phares de son catalogue. Entre ambient atmosphérique et hard techno percutante, chaque morceau incarne l'essence du label : un jeu subtil de contrastes sonores, où textures éthérées et rythmes tranchants s'entrelacent. Cette compilation variée met en lumière la diversité créative du label et offre un aperçu captivant de l'univers de Poto Feu Records.

Disponible au format vinyle et digital le 22 Novembre 2024 !

(EN)

To celebrate its 10th anniversary, Poto Feu Records presents an exclusive compilation featuring 5 standout artists from its roster. From atmospheric ambient to hard-hitting techno, each track embodies the essence of the label: a delicate interplay of sonic contrasts, where ethereal textures and sharp rhythms intertwine. This diverse compilation highlights the creative range of the label and offers a captivating glimpse into the world of Poto Feu Records.

Available in vinyl and digital format on November 22, 2024 !

Available now on

